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Zadavatel Národní hřebčín Kladruby nad Labem 

Se sídlem Kladruby nad Labem 1, 533 14 Kladruby nad Labem 

Zastupuje Ing. Jiří Machek, ředitel 

IČO 72048972 

 

Název veřejné zakázky 

Podkovářské služby na rok 2020-2021 - hřebčín 

Slatiňany (Heřmanův Městec, stáj hřebců a klisen), 

opakovaná VZ 

Evidenční číslo VZ 19/2020 

Druh veřejné zakázky veřejná zakázka na služby 

VYSVĚTLENÍ VÝZVY Č. 1 

Zadavatel výše uvedené veřejné zakázky obdržel dne 18. 6. 2020 žádost dodavatele 

o vysvětlení výzvy této veřejné zakázky. 

Zadavatel poskytuje toto vysvětlení: 

Dotaz č. 1: Dobrý den, měl bych společný dotaz k oběma výběrovým řízením tj. 

jak č. 19/2020 (Heřmanův městec) tak č. 20/2020 (Slaťiňany+Slavice). 

V obou zadávacích dokumentacích uvádíte v odstavci 3.2 Specifikace předmětu 

plnění "Objednatel nebude u kování (ošetřování) koní jakkoli asistovat. 

Objednatel koně vyvede ze stájového místa, poskytovatel koně ošetří (bude si 

sám držet nohy koně a zajistí si držení koně u hlavy) a následně objednatel koně 

zavede zpět na stájové místo." 

Obecně s tímto odstavcem není nic špatně, běžně koveme bez pomoci 

u bezproblémových, vychovaných a klidných koní, ale jakým způsobem se bude 

postupovat v případě koní bázlivých nebo jinak problematicky ošetřitelných není 

specifikováno. Za výchovu nebo fixaci koně zodpovídá majitel tedy objednatel, 

který svá zvířata a jejich charaktery nejlépe zná a měl by také rozhodnout 

o způsobu použité fixace případně by měl při ošetření asistovat. 

Odpověď č. 1: V případě problematických koní bude u ošetření asistovat zástupce 

objednatele tj. vedoucí střediska nebo jím určený zástupce. 

Dotaz č. 2: V návrhu rámcové dohody o poskytování služeb ve článku X. odstavci 

8 se uvádí: "Strany si nepřejí, aby nad rámec výslovných ustanovení této dohody 

byla jakákoliv práva a povinnosti dovozovány z dosavadní či budoucí praxe 

zavedené mezi stranami či zvyklostí zachovávaných obecně či v odvětví týkajícím 

se předmětu plnění této dohody, ledaže je v dohodě výslovně sjednáno jinak. 

Vedle shora uvedeného si strany potvrzují, že si nejsou vědomy žádných dosud 

mezi nimi zavedených obchodních zvyklostí či praxe. Tímto není dotčeno ujednání 

v odst. 9. tohoto článku." 

Prosím tedy o doplnění informací jakým způsobem bude postupováno v případě 

problematicky ošetřitelných koní? 
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Děkuji a jsem s pozdravem. 

Odpověď č. 2: Viz odpověď č. 1. 

V Kladrubech nad Labem dne 22. 6. 2020 

____________________________ 

Lenka Suchánková 

administrátorka veřejných zakázek 
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